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Vážená paní Dubská,

prosím o zveřejnění mého článku ve zpravodaji a na internetu. Kopii na žádost pana Řádka posílám 
i jemu. S mým svolením může p. Řádek článek použít.  Děkuji Kršková

Očekávaný zpravodaj jsem konečně začátkem ledna 2005 držela v ruce. Našla svůj článek a hned 
na vedlejší straně článek p. Procházky. S úsměvem na tváři si ho přečetla. A to jsem se divila kolik
věcí jsem řekla a udělala a ani o tom nevím. Na co p. Procházka má velkou fantazii. Pár vět opravdu
bylo zcela mimo realitu, ale to se dalo čekat.

Teď je konec ledna a pár lidí do mě “hučí“, nenech si to.  Ale mě se nelíbí dohadovat se s někým 
ve zpravodaji. Po telefonátu od p. Řádka jsem tedy souhlasila, že napíši reakci na článek výcvikáře 
p. Procházky.

Tak znova od úplného začátku.
3. 7. 2004  volala p. Buriánková Dáše Macků jestli  pojedeme na MS RTW. Ať si to rozmyslíme a
dáme  vědět  p.  Procházkovi.  Dáša  Macků  volala  p.  Procházkovi,  že  mu  vše  řekneme  31.  7  po
výběrovém závodě na MS FCI.

31. 7. 2004 Dáša Macků volala p. Procházkovi, že nejede, protože se nominovala na MS FCI. 
Já účast potvrdila s tím, že potřebuji vědět informace o cestě, ubytování a penězích. Na to mi přišla
SMS, že pokud chci jet musím si připravit 6000 Kč. Toť celá SMS. Obratem jsem volala p.Prochá-
zkovi,  že pojedu,  ale potřebuji  vědět více informácí,  které mi  nebyl  schopen podat.  Pouze to,  že
pojedou 2 auta a psi v kenelu. A protože informace byly nejisté, nerada jsem účast odmítla. Druhý
den po rozhovoru s přáteli, kteří mě přesvědčovali, že je nerozum nejet s tak dobrým psem, a že mi
se vším pomohou, jsem se rozhodla, že pojedu. P. Buriánková mi nabídla auto i s odvozem. Hned
jsem volala p. Procházkovi, že pojedu. Veškerá komunikace s p. Procházkou od jeho poslámí SMS
proběhla během 3 dnů. Takže než začal shánět p.Šilera, již věděl, že já pojedu. To vše bylo řešeno v
srpnu 2004. 

Kršková Andrea 

…...........................................................................................................................................................

Pan Procházka se již k tomuto vyjadřovat nemíní, jelikož se k tomuto již vyjádřil v. č. 3-4/05 a pan
Švancara, který se spolu s panem Procházkou podílel na organizaci a zajištění veškerých náležitostí
okolo  výjezdu  závodníků  na  MS  se  s  jeho  vyjádřením  plně  ztotožňuje.  Vzhledem  k  tomu,  že
kvalifikační  podmínky splnil  pouze pan Švancara,  nominace  dalších  závodníků  byla  projednána a
odsouhlasena na schůzi předsednictva RKČR. 
…...........................................................................................................................................................
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Kvalifikační podmínky na MS rottweilerů 
- účast na Rottweiler CUPU, a MR rottweilerů

- Účast na jednom výběrovém závodě na MR všech plemen a účast na MR rottweilerů, anebo  

  rottweiler CUPU

U všech započítavaných výsledků musí být splněn zkouškový limit. Z těchto výsledků se vytvoří
průměr. 


